
PROTOKÓŁ Nr XL/22
z obrad sesji Rady Miejskiej w Chodczu

odbytej w dniu 09 czerwca 2022 roku

           W obradach sesji uczestniczyło 14 radnych oraz:
Burmistrz Chodcza – Jarosław Grabczyński
Radca Prawny – Dorota Grabczyńska
Skarbnik Miasta i Gminy – Monika Matuszewska
a także sołtysi oraz pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Chodecz.

Obrady sesji były transmitowane i nagrywane.

Proponowany  porządek  obrad

1. Otwarcie.
- stwierdzenie prawomocności obrad,
- przyjęcie porządku obrad,
- przyjęcie  protokołu  z  poprzedniej sesji,

2.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie  międzysesyjnym.
- przedłożenie informacji przez  Burmistrza Chodcza,
- dyskusja,

3.  Sprawozdania  o  odbytych  posiedzeniach   Komisji   Rady   Miejskiej  w  okresie
międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji.
       -  dyskusja,
4. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz  ze
sprawozdaniem  wykonania budżetu Miasta i Gminy Chodecz za rok 2021 oraz udzielenie
absolutorium Burmistrzowi Chodcza za rok 2021.
     -   przedstawienie raportu o stanie gminy – Burmistrz MiG,
     -  podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  wotum  zaufania  Burmistrzowi  Chodcza
Nr XL/270/22,
     -   przedłożenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu
          Miasta i Gminy Chodecz  za 2021r. - Skarbnik MiG,
     -   opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta   
i Gminy Chodecz – Skarbnik MiG,
     -  opinia Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu Miasta i Gminy Chodecz i wniosek
o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Chodcza - P. Tomasz Łuczak,
     -  opinia  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  o  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  –
Przewodnicząca,
     - dyskusja,
     -  podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz  ze
sprawozdaniem wykonania budżetu Miasta i Gminy Chodecz za 2021r. Nr XL/271/22,
     -  podjęcie  uchwały  w  sprawie   udzielenia   Burmistrzowi   Chodcza   absolutorium
z  wykonania budżetu za 2021 rok, Nr XL/272/22,                                    
5.    Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  uchwalenia budżetu Miasta i Gminy  
Chodecz na rok 2022.
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - P. Skarbnik MiG,
       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów,
       -     dyskusja,



       -    podjęcie uchwały Nr  XL/273/22,
6.  Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej
Miasta i Gminy Chodecz na lata 2022-2033.
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - P. Skarbnik MiG,
       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów,
       -     dyskusja,
       -    podjęcie uchwały Nr  XL/274/22,

7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustanowienia  Gminnego  Programu  Profilaktyki
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022.

       -     przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie – p. Kierownik MGOPS,
       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska,
       -     dyskusja,
       -     podjęcie uchwały Nr  XL/275/22,
8.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy
w Rodzinie oraz Programu Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w gminie Chodecz na lata
2022 – 2024.
       -     przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie – p. Kierownik MGOPS,
       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska,
       -     dyskusja,
       -     podjęcie uchwały Nr  XL/276/22,
9.  Podjęcie uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia „Strategii  Rozwoju Miasta
i Gminy Chodecz na lata 2015-2022”.
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - p. Drzewiecka Agata,
       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska,
       -     dyskusja,
       -     podjęcie uchwały Nr  XL/277/22,
10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków
ochotniczych straży pożarnych za  uczestnictwo w działaniach  ratowniczych i  szkoleniach
pożarniczych.
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Dorota Grabczyńska,
       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów,
       -     dyskusja,
       -     podjęcie uchwały Nr  XL/278/22,
11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi.

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Dorota Grabczyńska,
       -     opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji,
       -     dyskusja,
       -     podjęcie uchwały Nr  XL/279/22,
12. Podjęcie uchwały w sprawie mandatu radnego.

        -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Dorota Grabczyńska,
        -     opinia Komisji Rewizyjnej,
        -     dyskusja,
       -     podjęcie uchwały Nr  XL/280/22,
13. Interpelacje i zapytania  radnych.
14. Sprawy bieżące  i  wolne wnioski.
15. Zakończenie  obrad  sesji.



Ad.1 Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

    W sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Chodecz przy ul. Kaliskiej 2 o godz.13:00
Przewodnicząca Rady Miejskiej  w Chodczu – Pani  Anna Twardowska dokonała otwarcia
obrad XL sesji Rady Miejskiej w Chodczu. Powitała radnych oraz pozostałe osoby obecne na
sali. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, iż w obradach sesji uczestniczy 14 radnych na
stan ustawowy 15 radnych, wobec powyższego obrady dzisiejszej sesji są prawomocne do
podejmowania  uchwał.  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  przeszła  do  następnego  punktu
porządku obrad i przedstawiła proponowany porządek obrad. Poddała porządek obrad sesji
pod głosowanie. Za przyjęciem porządku obrad głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymało
0, porządek został przyjęty. 
         Przewodnicząca stwierdziła, iż Rada Miejska będzie obradowała według przyjętego
porządku obrad. Następnie przekazała, iż protokół z obrad XXXIX sesji został sporządzony,
był wyłożony do wglądu, każdy zainteresowany miał możliwość zapoznania się z protokołem
w  biurze  rady.  Protokół  został  poddany  pod  głosowanie.  Za  przyjęciem  protokołu
Nr XXXIX/22 głosowało 14 radnych,  przeciwnych 0,  wstrzymujących 0.  Przewodnicząca
Rady stwierdziła, iż protokół z poprzedniej sesji został przyjęty 14 głosami za.

Ad.2 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.

    Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska poprosiła Burmistrza Chodcza
o przedłożenie sprawozdania z działalności międzysesyjnej. Burmistrz udzielił informacji, iż
w okresie międzysesyjnym miały miejsce wydarzenia, które pokrótce omówi: 
- został rozstrzygnięty przetarg na dostarczenie sprzętu komputerowego dla gminy w ramach
programu, z którego gmina skorzystała i 100% tutaj było dofinansowania, nie było wkłady
własnego. Cały sprzęt komputerowy w gminie zostanie wymieniony. A propo komputerów to
rozstrzygnięty został przetarg, bo są pytania, padają od mieszkańców kiedy dzieci dostaną
laptopy, dzieci osób, które pracowały wcześniej w PGR w Chodeczku. Tych wniosków było
sporo złożonych, przetarg też został rozstrzygnięty. W przetargu była też zawarta informacja,
że  firma,  która  wygra  przetarg  ma 3  miesiące  na  dostarczenie  tego sprzętu,  sukcesywnie
rodzice będą mogli sprzęty odbierać. 
- w przyszłym tygodniu będzie otwarcie przetargu na drogę w Zalesiu około 600 m. To jest
droga  dofinansowana  z  FOGRu.  Trwają  prace  jeszcze  w  Sobiczewach  i  Brzyszewie.
Praktycznie ostały zakończone ale jeszcze odbiorów nie było.  Może jeszcze jakieś usterki
teraz będą po tych ulewach więc będziemy na bieżąco firmie zgłaszać. 
-  w  ramach  drugiej  edycji  polskiego  ładu  nasza  gmina  dostała  promesę  na  5  mln  zł.
z  przeznaczeniem na  przebudowę  dróg  gminnych.  Wręczenie  promes  będzie  13  czerwca
o godz. 12:00 w seminarium we Włocławku.
-  czekamy  na  rozstrzygnięcie  naboru  w  ramach  polskiego  ładu  również  na  tereny
popegeerowskie – rozstrzygnięcie tego naboru ma się odbyć w połowie czerwca. 
- było spotkanie było pismo, jutro jest spotkanie kolejne z przedstawicielami,  dyrektorem
KOWR  z  Bydgoszczy  w  sprawie  budowy  kotłowni  w  Chodeczku,  celowo  nazywam  to
budową  bo  przebudowa tej  praktycznie  nie  chodzi  w grę.  Trzeba  po  prostu  wybudować
kotłownię, zasilanie w ciepło nowe w Chodeczku. Powiem na forum, chyba ta kwestia nie
była jeszcze poruszana, KOWR w pismach może nie żąda ale informuje gminę, że to ona
powinna przejąć na siebie budowę tej kotłowni. Ja chciałbym tylko zastrzec, że po pierwsze



gmina  nie  jest  właścicielem  terenu,  nie  jest  właścicielem  kotłowni  i  niema  na  ten  cel
przeznaczonych  środków,  a  z  dokumentów,  które  zostały  nam  przekazane  przez  zarząd
spółdzielni jasno wynika, że to KOWR jest zobowiązany do wybudowania tej kotłowni w
Chodeczku, zobaczymy na jakie tory przejdzie to spotkanie jutrzejsze.    

Dyskusji nie było. Na tym zakończono.

Ad.3 Sprawozdania o odbytych posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej w okresie  
      międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji.

    Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poprosiła  Przewodniczących  Komisji  stałych
o przedłożenie sprawozdań ze swych posiedzeń w okresie międzysesyjnym.              

1)  Komisja  Rewizyjna  –  radny  Łuczak  Tomasz  przedstawiła,  iż  Komisja  w  okresie
międzysesyjnym obradowała dwa razy. Tematem przewodnim było pismo skierowane do rady
od Pana Wojewody na temat mandatu radnej Anny Twardowskiej, oczywiście o szczegółach
będziemy dzisiaj szerzej mówić w punkcie 12.

2)  Komisja  Budżetu  i  Finansów –  przewodniczący Grzegorz  Makowiecki  przedstawił,  iż
Komisja  w  okresie  międzysesyjnym obradowała  raz.  Przewodnia  tematyka  to  zmiany do
budżetu Miasta i Gminy Chodecz na rok 2022 i WPF, które nam za chwilę Pani Skarbnik
przedstawi szczegółowo. Opinia Komisji w tej sprawie jest pozytywna. Komisja rozpatrywała
pisma skierowane do Komisji – odpowiedzi znajdują się w protokole. Na posiedzeniu obecny
był  także  pan  Prezes  Henryk  Grzybowski,  przestawił  nam,  że  niestety  musimy  zmienić
stawkę na wywóz nieczystości płynnych; za dużą beczkę będzie 190 zł. a za małą 130 zł. 

3) Przewodniczący Komisji  Rolnej  i  Infrastruktury Technicznej  – radny Feliniak Wiesław
przedstawił, iż w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła jedno spotkanie w dniu 11 maja.
Na posiedzeniu tym rozpatrywane były pisma skierowane do Komisji, odpowiedzi i wnioski
są  zawarte  w  protokole.  W  sprawach  bieżących  były  podejmowane  tematy  wykaszania
poboczy przy drogach gminnych oraz usuwania ubytków w drogach gminnych asfaltowych. 

4) Przewodniczący Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska – radna Ewa Kwiatkowska
przekazała  iż  w okresie  międzysesyjnym Komisja  odbyła  jedno posiedzenie.  Podstawowe
sprawy to analiza projektów uchwał na dzisiejszą sesję oraz analiza korespondencji,  która
została skierowana do Komisji. O jednym z takich pism nadmieniał tutaj już pan Burmistrz,
byłą mowa o piśmie, które otrzymał pan Burmistrz dotyczącym regulacji gospodarki cieplnej
na osiedlu w Chodeczku. Jak państwo wiecie ta sprawa ciągnie się już od kilku lat i nie może
znaleźć szczęśliwego finału. Pozostałe sprawy dotyczyły spraw mieszkaniowych oraz spraw
dotyczących,  związanych  z  inwestycjami,  drogi,  przepusty  –  jak  to  zwykle  bywa  są
mieszkańcy zadowoleni i są mieszkańcy niezadowoleni z tego co się dzieje na terenie gminy
w niektórych sołectwach, a zwłaszcza przy realizacji zadań tego typu jak budowa dróg na
poszczególnych wioskach. Pozostałe projekty uchwał zostały przez Komisję zaopiniowane
pozytywnie. Ostatnim tematem było przygotowanie gminy do sezonu letniego. Na ten temat
informację przedstawił Burmistrz, od 16 czerwca powinien rozpocząć się u nas sezon letni i
powinna zacząć funkcjonować plaża miejska.  



5) Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu – radny Stempczyński Jerzy
przedstawił, iż Komisja w okresie międzysesyjnym nie obradowała. 

6) Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – radny Łuczak Roman przekazał, iż
w  okresie  międzysesyjnym  Komisja  obradowała  raz.  Rozpatrywano  pisma  skierowane
do Komisji.

Dyskusji nie było.

Ad.4 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze       
sprawozdaniem  wykonania  budżetu  Miasta  i  Gminy  Chodecz  za  rok  2021  oraz
udzielenie absolutorium Burmistrzowi Chodcza  za rok 2021.

                      Przewodnicząca o zabranie głosu poprosiła Burmistrza Chodcza. Burmistrz
poinformował, iż zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym wójt co roku do dnia 31 maja
przedstawia radzie gminy raport o stanie gminy, który obejmuje podsumowanie działalności
wójta w roku poprzednim, w szczególności realizację polityk, programów i strategii, uchwał
rady gminy oraz iż raport jest do wglądu w biurze rady. Omówił po krótce najważniejsze
sprawy, tj. obowiązek opracowania raportu o stanie gminy za rok poprzedni wprowadza ustaw
z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym. Ogólne informacje o gminie:  Miasto
i Gmina Chodecz położona jest na obszarze Pojezierza Wielkopolsko-Kujawskiego, w obrębie
mniejszej, wydzielonej jednostki jaką jest Pojezierze Chodeckie. 
Miasto i Gmina Chodecz to gmina miejsko-wiejska położona w południowej części powiatu
Włocławskiego.  Zajmuje  obszar  o powierzchni  122  km2,  co  stanowi  8,27%  powierzchni
powiatu  włocławskiego  i  plasuje  ją  na  6  miejscu  pod  względem  wielkości  wśród  gmin
powiatu  włocławskiego.  Gmina Chodecz  sąsiaduje  z  gminami  Choceń,  Lubień  Kujawski,
Przedecz, Dąbrowice, Izbica Kujawska, Boniewo.  Pod względem administracyjnym obszar
gminy dzieli się na miasto Chodecz i 20 sołectw oraz 47 miejscowości.  Gmina Chodecz to
typowa gmina rolnicza. Wg. GUS grunty orne zajmują 92,41 km2, co stanowi niemal 92%
użytków  rolnych  gminy.  Dominują  gospodarstwa  rolne  o  powierzchni  od  5  do  10  ha,
natomiast gospodarstwa                     o powierzchni powyżej 15 ha stanowią 20% wszystkich
gosp.  rolnych.  Walory środowiskowe Gminy to  przede  wszystkim 5  jezior  (Lubienieckie,
Chodeckie, Kromszewickie, Karczemka, Ługowskie) i lasy. Rejon jezior chodeckich znajduje
się w zasięgu prywatnego wypoczynku cotygodniowego – dwu lub trzydniowego. W 2021
roku w Gminie funkcjonowały następujące jednostki organizacyjne:
1) SZKOŁA  PODSTAWOWA  im.  TADEUSZA  KOŚCIUSZKI  W  CHODCZU

ul. Waryńskiego 20,
2) PRZEDSZKOLE SAMORZĄDOWE W CHODCZU ul. Waryńskiego 16, 
3) ŻŁOBEK SAMORZĄDOWY W CHODCZU ul. Waryńskiego 16, 
4) MIEJSKO-GMINNA BIBLIOTEKA PUBLICZNA W CHODCZU ul. Waryńskiego 16,
5) MIEJSKO-GMINNY OŚRODEK POMOCY SPOŁECZNEJ, ul. Kaliska 2.
Na koniec 2021 roku liczba mieszkańców Miasta i Gminy Chodecz wynosiła 5 866 osób,
z czego 53 osoby były zameldowane na pobyt czasowy. W stosunku do roku poprzedniego,
liczba  mieszkańców  gminy  zmniejszyła  się  o  85  osób.  W okresie  od  01.01.2021  r.  do
31.12.2021 r.  urodziło się 45 dzieci,  natomiast zmarło 88 osób. Zatem przyrost naturalny
w  2021  roku  był  ujemny  na  poziomie  -  43  osoby.  Na  terenie  gminy  w  2021  roku
funkcjonowały następujące organizacje pozarządowe i stowarzyszenia:



Koła Gospodyń Wiejskich

zarejestrowane w ARiMR  niezarejestrowane ale działające

1. Brzyszewo 
2. Zalesie
3. Zbijewo
4. Strzyżki
5. Kromszewice 
6. Chodeczek
7. Psary
8. Huta Chodecka
9. Kubłowo
10. Pyszkowo
11. Wola Adamowa

1. Chodecz
2. Cetty  
3. Łania
4. Sobiczewy

Stowarzyszenia
1. Bractwo Miłośników Ziemi Chodeckiej
2. Stowarzyszenie Emerytów, Rencistów i Inwalidów „Świtezianki”
3. Związek Pszczelarzy
4. Koło Myśliwskie nr 112 „Jeleń”
5. Stowarzyszenie Power Chodecz
Odnośnie stowarzyszeń taka informacja mamy na terenie naszej gminy Spółkę wodną, której
podjęliśmy się  wspólnie  z  radnymi  i  z  prezesem i  zarządem aby reaktywować  i  w dniu
wczorajszym i przedwczorajszym odbyły się spotkania wszystkich sołectw i zostali wybrani
nowi delegaci jeżeli chodzi o spółkę wodną. Mamy nadzieję, że uda nam się w przyszłym
roku żeby ta spółka wodna działała już w pełnym zakresie i  żeby mogła składać wnioski
o dofinansowani z różnych instytucji, głównie pewnie z Urzędu Marszałkowskiego.  
Kluby sportowe
1. Miejsko-Gminny Ludowy Klub Sportowy Zgoda Chodecz
2. Zgoda Chodecz Beach Soccer Team
Ochotnicze straże pożarne:
Na terenie Miasta i Gminy Chodecz w 2021 roku zarejestrowanych było 8 jednostek OSP
(OSP Chodecz, Zalesie, Łania, Cetty, Przysypka, Kromszewice, Sobiczewy  i Psary), z czego
2 zajmują się działalnością bojową, a 6 działalnością kulturalną w wychowawczą na swoim
obszarze.  Jednostka  OSP  Chodecz  wchodzi  w  skład  Krajowego  Systemu  Ratowniczo-
Gaśniczego. Może uczestniczyć w akcjach ratowniczych jak i gaśniczych na terenie powiatu,
a w razie potrzeby na innym terenie w zależności od potrzeb  o czym decyduje KM PSP we
Włocławku.  W  skład  Jednostki  OSP  Chodecz  wchodzi  Orkiestra  Dęta,  która  swymi
występami uświetnia  uroczystości państwowe jak i gminne oraz religijne. W Urzędzie Miasta
i Gminy               w Chodczu według stanu na dzień 31 grudnia 2021 r. zatrudnionych było :

- 17 osób na stanowiskach urzędniczych, w tym kierowniczych urzędniczych;
- 4 osoby na stanowiskach pomocniczych i obsługi;
-  6  osób  na  podstawie  zobowiązania  zawartego  w  umowie  dotyczącej  organizacji  robót

publicznych.
Działalność  Rady Miejskiej w Chodczu w roku 2021.



Rada Miejska w Chodczu (kadencja VIII tj. lata 2018-2023) wybrana została w wyborach
samorządowych dnia 21 października 2018r. w znanym składzie osobowym. 

Funkcję  Przewodniczącego  Rady  pełni  Pani  Twardowska  Anna,  a  funkcję
wiceprzewodniczących Pan Krupa Błażej oraz Pietrzak Wiesław. Działania Rady Miejskiej
w  Chodczu  i  poszczególnych  Komisji  przyczyniły  się  w  dużym  stopniu  do  wykonania
szeregu  inwestycji  związanych  z  poprawą  codziennego  funkcjonowania  mieszkańców
naszego  miasta  i  gminy  oraz  poprawy  warunków  życia.  Na  tym  Burmistrz  Chodcza
zakończył. Nie było żadnych pytań. Przewodnicząca poinformowała, iż Burmistrz Chodcza
przedstawił Radzie Miejskiej w Chodczu Raport o stanie gminy. Rada się z nim szczegółowo
zapoznała  na  poszczególnych  Komisjach.  Nie  było  żadnych  pytań  i  uwag  do  raportu
zawierającego  59  stron.  Przewodnicząca  przeszła  do  odczytania  uchwały  w  sprawie
udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Chodcza. Następnie uchwała została poddana pod
głosowanie. Za głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr XL/270/22
w  sprawie  udzielenia  wotum  zaufania  Burmistrzowi  Chodcza  została  podjęta  i  stanowi
załącznik do niniejszego protokołu. 
Następnie  Przewodnicząca  poprosiła  o  przedłożenie  informacji  Panią  Skarbnik  Monikę
Matuszewską  na  temat  sprawozdania  finansowego  wraz  ze  sprawozdaniem  z  wykonania
budżetu Miasta i Gminy Chodecz za 2021r. Pani Skarbnik udzieliła informacji, iż zacznie od
bilansu z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego: po stronie aktywów środki
pieniężne na rachunkach bankowych na koniec 2021r. wyniosły 9.803.930,70 zł. mamy też po
stronie aktywów należności i roszczenia są to udzielone pożyczki  w wysokości 430.000,00
zł. oraz należności z US 5.100,38 zł. po stronie pasywów mamy zobowiązania czyli kredyty,
pożyczki  i  obligacje,  które  na  koniec  roku  wynoszą  20.770.637,41  zł.  wynik  budżetu
kształtował  się  na poziomie dodatnim czyli  1.914.394,23 zł.  i  są  też po stronie pasywów
rozliczenia między okresowe czyli  subwencja oświatowa na ten rok 390.596,00 zł.  Bilans
jednostki  budżetowej  czyli  bilans  urzędu i  wszystkich  jednostek budżetowych czyli  szkół
i MGOPS w Chodczu kształtuje się następująco: aktywa po stronie aktywów środki trwałe
czyli wartości materialne i niematerialne oraz rzeczowe środki trwałe czyli grunty, budynki,
urządzenia, środki transportu, środki w budowie kształtują się w wysokości 70.045.641,22 zł.
mamy też należności długoterminowe czyli 3.553.950,31 zł. aktywa obrotowe 1.980.829,51
zł.  należności  krótkoterminowe  1.429.473,67  zł.  oraz  środki  pieniężne  na  rachunkach
bankowych  515.562,89  zł.  Po  stornie  pasywów  fundusz  kształtuje  się  w  wysokości
67.318.508,65 zł. wynik finansowy jest dodatni 7.465.294,63 zł. Zobowiązania i rezerwy na
zobowiązania  5.067.962,08  zł.  Fundusze  specjalne  czyli  zakładowy  fundusz  świadczeń
socjalnych  jest  w  wysokości  378.782,  40  zł.  Rachunek  zysków  i  strat  kształtuje  się
następująco: przychody budżetowe to były 37.959.446,83 zł. koszty działalności operacyjnej
30.650.462,78 zł. pozostałe przychody operacyjne 441.831,16 zł. pozostałe koszty finansowe
285.520,58 zł. wypracowaliśmy zysk               w kwocie 7.465.294,63 zł. Zestawienie zmian
funduszu  jednostki  kształtuje  się  następująco:  na  początku  jednostki  fundusz  jednostki
wynosił  20.207.699,22  zł.  zwiększenia  funduszu  czyli  zysk  bilansowy  za  ubiegły  rok  i
zrealizowane wydatki budżetowej tj. 64.038.935,62 zł. środki inwestycyjne na inwestycje jest
8.754.839,56  zł.  zmniejszenia  funduszu  jednostki  z  tytułu  straty  za  ubiegły  rok
niezrealizowanych dochodów budżetowych tj.65.296.707,07 zł. Fundusz jednostki na koniec
roku  kształtuje  się  w  wysokości  67.318.508,65  zł.  To  było  sprawozdanie  finansowe,
sprawozdanie z  wykonania budżetu za  2021 przedstawia  się  następująco:  budżet  miasta  i
gminy Chodecz został przyjęty uchwałą nr XXIII/161/20 Rady Miejskiej w Chodczu w dniu
30  grudnia  2020r.  i  z  chwilą  jego  uchwalenia  wynosił  dochody  budżetu  to  kwota
56.807.702,00 zł. wydatki budżetowe to kwota 54.636.960,00 zł. planowana była nadwyżka



budżetowa  w  wysokości  2.214.035,00  zł.  w  toku  wykonywania  budżetu  uchwałami
i zarządzeniami zmieniono budżet i na koniec roku ostateczny plan budżetu kształtował się
w wysokości dochody 38.979.208,33 zł. wydatki budżetowe 42.548.465,53 zł. Planowany był
deficyt w wysokości 3.569.257,20 zł. Przedstawię po krótce, że dochody budżetowe na koniec
roku,  zrealizowane  dochody budżetowe  wynosiły  37.954.446,83  zł.  co  stanowiło  97,38%
planu rocznego na co składały się dochody bieżące na kwotę 32.732.477,06 zł.  i dochody
majątkowe  to  kwota  5.226.969,77  zł.  Wydatki  budżetowe  zrealizowane  były  na  kwotę
36.045.052, 60 zł.  co stanowiło 88,18% planu rocznego w tym wydatki bieżące to kwota
27.543.261,46 zł. wydatki majątkowe to kwota 8.501.791,14 zł. Przedstawię też wykonanie
wydatków za 2021r. według jednostek organizacyjnych: MGOPS w Chodczu plan wydatków
miał  na  10.730.144,82  zł.  wykonał  na  10.324.137,44  zł.  Przedszkole  Samorządowe  w
Chodczu plan wydatków 2.006.272,61 zł. wykonanie 1.976.217,15 zł. Szkoła Podstawowa w
Chodczu 7.312.327,69 zł. wykonanie 6.710.317,98 zł. Urząd Miasta i Gminy w Chodczu plan
21.866.093,41  zł.  wykonanie  16.491.297,77  zł.  Żłobek  Samorządowy  w  Chodczu  plan
633.577,00  zł.  wykonanie  543.082,26  zł.  i  tak  jak  wspomniano  planowany  mieliśmy na
koniec roku deficyt ale wydatki budżetu są niższe od dochodów budżetu i na koniec roku
mieliśmy nadwyżkę  w wysokości  1.914.394,23  zł.   Na  tym zakończono.  Następnie  Pani
Skarbnik  została  poproszona  przez  Panią  Annę  Twardowską  o  przedstawienie  opinii
Regionalnej  Izby Obrachunkowej  o sprawozdaniu  z  wykonania budżetu Miasta   i  Gminy
Chodecz. Pani Skarbnik poinformowała, że uchwałą Nr 10/S/2022 Składu Orzekającego Nr
10 Regionalnej  Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z  dnia 27 kwietnia 2022r.  w sprawie
wyrażenia  opinii  o  przedłożonym  przez  Burmistrza  Chodcza  sprawozdaniu  rocznym   z
wykonania  budżetu  gminy  za  2021  rok  w  składzie  Przewodniczący  –  Beata  Piłatowska,
członkowie:  Halina  Strzelecka,  Karol  Bednarek  postanowił  zaopiniować  pozytywnie
przedłożone przez Burmistrza Chodcza sprawozdanie roczne z wykonania budżetu gminy za
2021 rok.  wraz  z  informacją o stanie  mienia.  W tej  opinii  w uzasadnieniu przestawili  te
wielkości,  które  były  przytoczone  przez  Panią  Skarbnik.  Opisane  są  WPF  i  inwestycje.
Przesłana wraz ze sprawozdaniem informacja o stanie mienia gminy Chodecz spełnia wymogi
określone  w  art.267  ustawy  tj.  zawiera  informacje  o  przysługujących  gminie  prawach
własności oraz innych prawach majątkowych. Na tym Pani Skarbnik zakończyła. Następnie
Przewodnicząca poprosiła Komisję Rewizyjną o przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej
dotyczącej  wykonaniu  budżetu  Miasta  i  Gminy  Chodecz  za  2021r.  wraz  z  wnioskiem
o  udzielenie  absolutorium  Burmistrzowi  Chodcza.  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej
udzielił informacji, iż na posiedzeniu, które odbyło się 04 maja 2021r. Komisja rozpatrzyła:
sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta i Gminy Chodecz za 2021r.,  informację o stanie
mienia komunalnego,  opinię RIO w Bydgoszczy,  Zespół  we Włocławku  o sprawozdaniu
z  wykonania  budżetu  gminy za  2021r.  Komisja  zapoznała  się  również  z  uchwałami  oraz
zarządzeniami  poprzez które  były dokonywane zmiany budżetu miasta  i  gminy za 2021r.
a także wysłuchała ustnych wyjaśnień Burmistrza Chodcza oraz Skarbnika Miasta i Gminy
Chodecz. W opinii Komisji Rewizyjnej przedłożone sprawozdanie z wykonania budżetu daje
podstawę do wyrażenia pozytywnej opinii o realizacji budżetu Miasta i Gminy Chodecz za
2021r.i  wystąpienia  do  Rady Miejskiej  o  udzielenie  absolutorium Burmistrzowi  Chodcza.
Komisja rewizyjna po rozpatrzeniu całokształtu spraw związanych z wykonaniem budżetu za
rok 2021 przyjęła powyższą opinię w głosowaniu jawnym, w którym brało udział 7 członków
Komisji.  Za  głosowało  7  członków,  przeciwnych  nie  było.  Komisja  Rewizyjna  wnosi
o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Chodcza. Na tym radny Tomasz Łuczak zakończył.
Następnie Przewodnicząca przeszła do następnego punktu, jakim było przedstawienie opinii



Regionalnej  Izby Obrachunkowej  o wniosku Komisji  Rewizyjnej.  Uchwała  Nr  5/Kr/2022
Składu Orzekającego Nr 10 RIO w Bydgoszczy z dnia 11 maja 2022r. w sprawie wyrażenia
opinii  o  wniosku  Komisji  rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Chodczu  w  sprawie  udzielenia
absolutorium  Burmistrzowi  Chodcza  z  wykonania  budżetu  gminy  za  2021r.  pozytywnie
opiniuje wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Chodczu o udzielenie absolutorium
Burmistrzowi Chodcza z wykonania budżetu gminy za 2021r. Pytań nie było. Przewodnicząca
odczytała  projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz  ze
sprawozdaniem wykonania budżetu Miasta i Gminy Chodecz za 2021r.  następnie uchwała
została poddana pod głosowanie. Za głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.
Uchwała  Nr  XL/271/22  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do  niniejszego  protokołu.
Następnie Rada Miejska przeszła do podjęcia uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi
Chodcza  absolutorium  z  wykonania  budżetu  Miasta  i  Gminy  Chodecz  za  2021r.
Przewodnicząca  odczytała  projekt  uchwały.  Następnie  uchwała  została  poddana  pod
głosowanie. Za głosowało  14 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr XL/272/22
została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do  niniejszego  protokołu.  Rada  Miejska  w  Chodczu
udzieliła Burmistrzowi Chodcza absolutorium z wykonania budżetu Miasta i Gminy Chodecz
za 2021r.  Pogratulowano Burmistrzowi.  Głos zabrał  Burmistrz,  powiedział,  iż  dziękuje za
jednogłośne absolutorium                    i chce powiedzieć, że to nie sam Burmistrz wykonuje
budżet  pracuje  nad  wykonaniem  budżetu  także  dziękuje  z  tego  miejsca  wszystkim
pracownikom, współpracownikom, którzy do tego się przyczynili. Jedna osoba może mało
zdziałać.  Dziękuje  również  radnym za  pomoc  nieocenioną  w  realizacji  budżetu.  Na  tym
zakończono.

Ad.5  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  uchwalenia budżetu Miasta
i Gminy Chodecz na rok 2022.

                  Przewodnicząca o przedłożenie informacji  w sprawie podjęcia uchwały
zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Chodecz na rok 2022
poprosiła  Panią Skarbnik.  Pani  Monika Matuszewska poinformowała,  iż  w toku realizacji
budżetu dokonuje się następujących zmian: po stronach dochodów i wydatków pismem od
wojewody kujawsko-pomorskiego w Bydgoszczy zwiększa się dotację w rozdziale 75495 tj.
pozostała  działalność  w  bezpieczeństwie  publicznym  i  ochronie  ppoż  w  paragrafie  097
w  kwocie  128  zł.  na  obsługę  zadania  związanego  z  wypłatą  przez  gminę  świadczeń
pieniężnych stawka 40 zł  na osobę dziennie na podstawie ustawy o pomocy obywatelom
Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa; pismem od ministra
finansów została także zwiększona w rozdziale 75801 różne rozliczenia w paragrafie  292
subwencja  oświatowa ogólna  na  ten  rok o kwotę  157.933,00 zł.  powyższa  kwota  została
przyznana w związku ze zmianą ustawy Karty Nauczyciela; pismem od wojewody kujawsko-
pomorskiego w Bydgoszczy zwiększono dotację w rozdziale 80153 tj. zapewnienie uczniom
prawa do bezpłatnego dostępu do podręczników, materiałów edukacyjnych lub materiałów
szkoleniowych w paragrafie 201   o kwotę 21.564,99 zł. z przeznaczeniem na wyposażenie
szkół w podręczniki i materiały edukacyjne lub materiały ćwiczeniowe; pismem od wojewody
kujawsko-pomorskiego                         w Bydgoszczy zwiększono dotację w rozdziale 85214
tj. zasiłki okresowe, celowe i pomoc                  w naturze w paragrafie 270 w kwocie 3000,00
zł. z przeznaczeniem na wypłatę zasiłków celowych dla obywatelki Ukrainy w związku z
konfliktem  zbrojnym  na  terytorium  tego  państwa;  pismem  od  wojewody  kujawsko-



pomorskiego w Bydgoszczy zwiększono dotacje                w rozdziale 85230 tj. pomoc w
zakresie dożywiania w paragrafie 270 w kwocie 27 zł.                            z przeznaczeniem na
posiłki  dla  dzieci  i  młodzieży  obywateli  Ukrainy  w  związku  z  konfliktem  zbrojnym  na
terytorium tego państwa; zwiększa się także dochody o środki przekazane przez US w kwocie
53.703,62 zł. jako wpływy z części opłaty za zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych
w obrocie hurtowym; wprowadza się nowe zadania inwestycyjne czyli roboty bitumiczne na
drodze  nr  191338C  w  kwocie  35.000,00  zł.  wprowadza  się  także  nowe  zadanie  pt.
modernizacja instalacji automatycznego systemu nawadniającego na stadionie w Chodczu w
kwocie 15.000,00 zł. zwiększa się zadanie inwestycyjne pt. modernizacja dróg gminnych nr
191313 i 191314 w kwocie 105.000,00 zł. zwiększa się zadanie inwestycyjne pt. przebudowa
dróg gminnych w sołectwie Sobiczewy i Brzyszewo gmina Chodecz w kwocie 265.000,00 zł.
przyznaje się dotację celową dla OSP w Chodczu w kwocie 10.000,00 zł. z przeznaczeniem
na dofinansowanie zakupu agregatu prądotwórczego; wprowadza się przychody rozliczenie
budżetu za zeszły rok niewykorzystane środki i niewykorzystane środki dla ochrony zdrowia
czyli przeciwdziałaniu alkoholizmowi wprowadza się kwotę 41.950,44 zł. oraz w gospodarce
komunalnej ochronie środowiska wydatki za gospodarowanie odpadami 251.636,96 zł. oraz
zwrot niewykorzystanej dotacji w kwocie 465,55 zł.  przychody na łączną sumę w kwocie
724.052,95 zł. rozchody na łączną sumę w 2.864.847,75 zł. po wszelkich zmianach dochody
budżetu będą kształtowały się w wysokości 44.263.686,58 zł. wydatki budżetu w wysokości
42.122.891,78 zł. Na tym zakończono. Radni pytań nie mieli. O opinię została poproszona
Komisja  Budżetu  i  Finansów.  Grzegorz  Makowiecki  przedłożył  informację,  iż  opinia  jest
pozytywna. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana
pod głosowanie. . Na sali jest w tym momencie 13 radnych. Radna Beata Michalak opuściła
salę konferencyjną.  Za głosowało 13 radnych, przeciw 0,  wstrzymujących 0.  Uchwała Nr
XL/273/22 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.6.  Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Miasta i Gminy Chodecz na lata 2022 – 2033.

                           Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie w/w uchwały poprosiła
Panią  Skarbnik.  Pani  Monika  Matuszewska  poinformowała,  iż  niniejszą  uchwałą  Rady
Miejskiej  zgodnie  z  wprowadzonymi  zmianami  do  uchwały  budżetowej  na  2022  rok
dotyczących  dochodów,  wydatków,  przychodów,  rozchodów  jak  i  również  zadań
inwestycyjnych dokonuje się zmian w załączniku nr 1 i 2. Zmiany polegają na zwiększeniu
dochodów do kwoty 44.263.686,58 zł. i wydatków do kwoty 42.122.891,78 zł., jak również
realizacji zadań inwestycyjnych na łączną kwotę 15.640.550,00 zł. Planowane przychody to
kwota 724.052,95 zł. planowane rozchody to kwota 2.864.847,75 zł. Nadwyżka budżetu na
2022 rok stanowi kwotę 2.140.794,80 zł. Na tym zakończono. Radni pytań nie mieli. O opinię
została  poproszona  Komisja  Budżetu  i  Finansów.  Grzegorz  Makowiecki  przedłożył
informację, iż opinia jest pozytywna. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie
uchwała  została  poddana  pod  głosowanie.  Za  głosowało  13  radnych,  przeciw  0,
wstrzymujących 0. Uchwała Nr XL/274/22 została podjęta  i stanowi załącznik do niniejszego
protokołu.



Ad.  7  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustanowienia  Gminnego  Programu  Profilaktyki
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022.

                          Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie w/w uchwały poprosiła
Panią Kierownik MGOPS. Pani Katarzyna Jóźwiak poinformowała, iż zgodnie z art. 18 ust. 2
pkt. 15 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym, art.4¹ ust. 2 i 5 ustawy z dnia
26  października  1982r.  o  wychowaniu  w  trzeźwości  i  przeciwdziałaniu  alkoholizmowi,
program  o którym mowa, uchwala Rada Gminy. Celem głównym Programu jest ograniczenie
szkód zdrowotnych i zaburzeń życia rodzinnego, wynikających z używania alkoholu i innych
substancji  psychoaktywnych  oraz  zjawiska  picia  alkoholu,  używania  substancji
psychoaktywnych,  uzależnień  behawioralnych  i  podejmowania  innych  zachowań
ryzykownych przez dzieci i młodzież. Program realizuje Miejsko - Gminny Ośrodek Pomocy
Społecznej                  w Chodczu  współpracując z :  

 Gminną Komisją  Rozwiązywania Problemów Alkoholowych,
 służbą zdrowia,
 policją,
 placówkami oświatowymi.

 Na  tym  zakończono.  Radni  pytań  nie  mieli.  O  opinię  została  poproszona  Komisja
Obywatelska i Ochrony Środowiska. Ewa Kwiatkowska przedłożyła informację, iż opinia jest
pozytywna. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana
pod  głosowanie.  Za  głosowało  13  radnych,  przeciw  0,  wstrzymujących  0.  Uchwała  Nr
XL/275/22 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.  8  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Przeciwdziałania
Przemocy w Rodzinie oraz Programu Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w gminie
Chodecz na lata 2022 – 2024.

                          Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie w/w uchwały poprosiła
Panią Kierownik MGOPS. Pani Katarzyna Jóźwiak poinformowała, iż ustawa z dnia 29 lipca
2005r.  o  przeciwdziałaniu  przemocy w rodzinie  nakłada  na  organy samorządu  gminnego
obowiązek podejmowania działań mających na celu udzielanie pomocy osobom dotkniętym
przemocą w rodzinie.  Zgodnie z art.  6 ust.  2 pkt 1 cytowanej ustawy do zadań własnych
gminy,  należy  obowiązek  tworzenia  gminnego  systemu  przeciwdziałania  przemocy  w
rodzinie, w tym opracowanie i realizacja Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w
Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie. W związku z tym przyjęcie uchwały jest
zasadne. Na tym zakończono. Radni pytań nie mieli. O opinię została poproszona Komisja
Obywatelska                  i Ochrony Środowiska. Ewa Kwiatkowska przedłożyła informację, iż
opinia jest pozytywna. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została
poddana pod głosowanie. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała
Nr XL/276/22 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 9 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju
Miasta i Gminy Chodecz na lata 2015 – 2022”.
                          



                       Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie w/w uchwały poprosiła
Panią Agatę Drzewiecką. Pani Agata poinformowała, iż jutro upływa termin złożenia wniosku
do PROWu w zakresie gospodarki wodno ściekowej. Pan Burmistrz podał pomysł aby złożyć
wniosek  na  3.500.000,00  zł.  żeby  nie  odpadł  na  ocenie  formalnej  konieczne  jest
uwzględnienie  tej  inwestycji  w  strategii  rozwoju,  to  też  podjęcie  tej  uchwały  jest  jak
najbardziej  uzasadnione.  Na  tym  zakończono.  Radni  pytań  nie  mieli.  O  opinię  została
poproszona  Komisja  Obywatelska  i  Ochrony Środowiska.  Ewa Kwiatkowska  przedłożyła
informację, iż opinia jest pozytywna. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie
uchwała  została  poddana  pod  głosowanie.  Za  głosowało  13  radnych,  przeciw  0,
wstrzymujących 0. Uchwała Nr XL/277/22 została podjęta  i stanowi załącznik do niniejszego
protokołu.

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla
członków ochotniczych straży pożarnych za  uczestnictwo w działaniach ratowniczych
i szkoleniach pożarniczych.

                       Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie w/w uchwały poprosiła
Panią Dorotę Grabczyńską. Pani Dorota poinformowała, iż podjęcie tej uchwały wynika ze
wskazań  Urzędu  Wojewódzkiego  wydziału  nadzoru,  zmieniamy  w  paragrafie  1  to,  że
dofinansowujemy  też  szkolenia  prowadzone  przez  inne  podmioty  i  to  że  ekwiwalent
pieniężny przysługuje za każdą rozpoczętą godzinę działań ratowniczych czy ćwiczeń i to są
wszystkie zmiany, które następują w tej uchwale. Na tym zakończono. Radni pytań nie mieli.
O opinię została poproszona Komisja Budżetu i Finansów. Grzegorz Makowiecki przedłożył
informację, iż opinia jest pozytywna. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie
uchwała  została  poddana  pod  głosowanie.  Za  głosowało  13  radnych,  przeciw  0,
wstrzymujących 0. Uchwała Nr XL/278/22 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego
protokołu.

Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi.

                       Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie w/w uchwały poprosiła
Panią Dorotę Grabczyńską. Pani Dorota poinformowała, iż do rady miejskiej wpłynęła skarga
pana Dominika Koralewskiego dotycząca tego, że Burmistrz Chodcza nie rozpoznał petycji.
W toku ustaleń Komisji  okazało się,  że Burmistrz przekazał petycję radzie miejskiej  jako
niewłaściwy do rozpoznania petycji. W związku z tym Komisje rady miejskiej uznały skargę
za  bezzasadną.  Na tym zakończono.  Radni  pytań  nie  mieli.  O opinię  została  poproszona
Komisja  Skarg,  Wniosków i  Petycji.  Roman Łuczak przedłożył  informację,  iż  opinia  jest
pozytywna. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana
pod  głosowanie.  Za  głosowało  13  radnych,  przeciw  0,  wstrzymujących  0.  Uchwała  Nr
XL/279/22 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie mandatu radnego.

                       Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie w/w uchwały poprosiła
Panią Dorotę Grabczyńską. Pani Dorota poinformowała, iż w dniu 23 maja do rady miejskiej
w  Chodczu  wpłynęło  pismo  od  wojewody  kujawsko-pomorskiego  w  Bydgoszczy



zobowiązujące radę do podjęcia uchwały w sprawie wygaszenia lub nie wygaszenia mandatu
radnej Anny Twardowskiej. Wojewoda powołuje się tam na pismo, na donos, które mówi, że
pani  Przewodnicząca  wraz  z  mężem  prowadzą  sklep  w  budynku  gminnym  i  jest
pełnomocnikiem  swojego  męża  i  w  tym  zakresie  prowadzi  działalność  gospodarczą
z wykorzystaniem mienia gminnego. Komisja Rewizyjna, Komisja Skarg i wniosków ustaliła,
że  podane  dane  nie  są  prawdziwe.  Pani  Przewodnicząca  nie  prowadzi  działalności
gospodarczej, działalność gospodarczą prowadzi jej  mąż i  pani Anna Twardowska nie jest
pełnomocnikiem  swojego  męża  w  zakresie  prowadzonej  działalności  gospodarczej.  W
związku  z  tym  Komisja  podjęła  decyzję  o  braku  podstaw  do  stwierdzenia  wygaśnięcia
mandatu radnego. Na tym zakończono. Radni pytań nie mieli. O opinię została poproszona
Komisja Rewizyjna. Tomasz Łuczak przedłożył informację, iż w ocenie Komisji Rewizyjnej
w obecnym stanie  nie  ma  podstaw do  wygaśnięcia  mandatu  radnej  Anny Twardowskiej.
Przewodnicząca                                    o odczytanie uchwały poprosiła wiceprzewodniczącego
Rady.  Wiceprzewodniczący  rady  Wiesław  Pietrzak  odczytał  projekt  uchwały  następnie
uchwała  została  poddana  pod  głosowanie.  Za  głosowało  12  radnych,  przeciw  0,
wstrzymujących 1. Uchwała Nr XL/280/22 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego
protokołu.

Ad. 13 Interpelacje i zapytania radnych.

       Radny Wiesław Feliniak zabrał głos w sprawie wykaszania poboczy przy drogach
gminnych i drodze wojewódzkiej nr 296 żeby podjąć interwencje w tej sprawie. Uzgodniono,
że Urząd wystąpi do odpowiednich instytucji w tej sprawie. 

Ad. 14 Sprawy bieżące  i  wolne wnioski.

       Nikt z obecnych na sali nie zabrał głosu. 

Ad. 15 Zakończenie  obrad  sesji.

        Przewodnicząca Rady Miejskiej powiedziała, iż zamyka obrady XL sesji Rady Miejskiej
w Chodczu i dziękuje za przybycie radnym oraz pozostałym gościom. Sesja zakończyła się
o godz. 14:35.

                                                                                Przewodniczący 
                                                                                Rady Miejskiej

                                                                                 Anna Twardowska
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